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Az alakuló összejövetelre hétfőn délután a Miasszonyunkról nevezett nővérek rendházának kápolnájában került sor. Az esemény szent-
misével kezdődött, amelyet Ft. Orcsik Károly plébános mutatott be, majd Szabó Károly, a Keresztény Értelmiségi Kör, a KÉK vezetője, őt 
követően pedig Tomaš Teréz alelnök ismertette a szervezet munkáját és célkitűzéseit, amelyek megvalósításában számítanak az ismételten 
megalakult magyarkanizsai szervezetre is, annál is inkább, mivel azt Magyarkanizsa önkormányzata is támogatja. 

A KÉK újjászervezésének kezdeményezője Sarolta nővér, a Miasszonyunkról nevezett rend tagja volt, aki az alakuló összejövetelre nem 
célközönséget hívott meg, hanem mindenkit, akit érdekelt ez az esemény.

– Tulajdonképpen úgy indult az egész, hogy Adorjánon is bemutatta aranymiséjét egy győri katolikus plébános. Szerettem volna, ha hozzánk 
is eljön, de az adorjáni plébános azt mondta, sajnos nem lehet, mert ezt a KÉK csak oda szervezte meg. Jobb híján elmentünk mi az adorjáni 
aranymisére, és akkor tudatosodott bennem, hogy hát nálunk is működött korábban a Keresztény Értelmiségi Kör, miért ne működhetne újra. 
Aztán a dolog úgy alakult, hogy közvetett úton rám kérdezett Szabó Károly, a KÉK elnöke, akiről akkor még azt sem tudtam, kicsoda, hogy ha 
megalakítanák vagyis újraalakítanák a KÉK magyarkanizsai szervezetét, elvállalnám-e annak vezetését. Hát erre aludni kellett egyet, de végül 
csak vállaltam és a mai alakuló összejövetelen meg is választottak elnöknek. Elsősorban azért vállaltam, hogy megmentsem a szervezetet, ne 
szűnjön meg végleg, másodsorban meg az objektum itt van, itt lehet rendezvényeket tartani. A mostani újraindulásnál az volt az elképzelésem, 
hogy meghirdetjük, hogy minél többen halljanak erről a dologról, konkrét személyeket így nem is hívtunk meg. Még a zárda kapujára is 
kitettük, hogy mindenki el tudja olvasni és lássa. Én nagyon bízom abban, hogy mivel a név már maga azt mondja, hogy Keresztény Ér-
telmiségi Kör, és ezt az értelmiségit szeretném nagyon kiemelni, hogy előbb vagy utóbb tanárok, orvosok, tanító nénik is csatlakoznak majd 
hozzánk – hallottuk Sarolta nővértől. 

Korábban Magyarkanizsán a KÉK egy erős csoportja működött, amely az évek múlásával lassan lemorzsolódott. Tagjai kihaltak, kiöre-
gedtek, fi atalok meg nem igazán gondoltak a belépésre. Ez vezetett oda, hogy a szervezetnek bő egy éve megszűnt a tevékenysége. Mivel a 
község több településén, így Oromhegyesen, Adorjánon, Horgoson és Kispiacon is működik a KÉK helyi csoportja, a szervezet vezetése úgy 
gondolta, jó lenne, ha Magyarkanizsán is újra létrehoznák. 

– Abban a reményben gyűltünk itt össze, hogy egy új, erős magyarkanizsai szervezetet hozzunk létre – nyilatkozta felkérésünkre Szabó 
Károly, a KÉK elnöke. – Jelenleg Vajdaság-szerte 29 helyi csoportunk működik, ebben benne van a magyarkanizsai is, mivel azt eddig sem 
mondtuk le, nem szüntettük meg, csak szüneteltettük a munkáját. Természetesen nem állunk meg Magyarkanizsánál, mert van még néhány 
olyan csoportunk, amelyet nem ártana megerősíteni, hogy aktívabb tevékenységet fejtsen ki. Magyarkanizsa az első állomás, amelyet ha-
marosan követ a többi is. Bízunk benne, hogy a megújult vezetés, a megújult, felfrissült tagság képes lesz új dolgokat létrehozni és aktívan 
bekapcsolódni a Keresztény Értelmiség Kör programjaiba, amelyek egyre szerteágazóbbak, egyre népszerűbbek, és mint mindig, a keresztény 
hit szellemében, magának a hitnek az értelmében és érdekében szerveződnek – mondta Szabó Károly elnök. Bödő Sándor 

Újjáéledt a KÉK Magyarkanizsán
– Egyéves szünet után újra megalakult a Keresztény Értelmiségi Kör helyi szervezete –


